
Delovanje PD Špik
Kadar imamo opravke na občini, nas zanese pot ludi v kopirnico.

Tam je sedež planinskega dništva Špik, tam so ponavadi ob sredah
zvecer društveni sestanki in tam dela predsednik PD Vili Golob. Z
njim sem se pogovarjala o nastanku in delu društva.

— Kako jeprišlodoustanovi-
tve PD Špik?

Naše društvo se je razvilo iz
planinske sekcije, ki je delovala v
okviru OO sindikata upravnih
organov občinske skupščine
Ljubljana Moste-Polje. Kersose
izletov začeli udeleževati tudi
občani, ki niso bili delavci upra-
ve, smo se odločili organizirati

Predsednik PD Špik Vili Golob

društvo. Ustanovni občni zbor je
bil 8. septembra 1978. Pravni za-
četek društva pa nam je odvzel
čar ožje navezanosti. Verjetno je
to tudi vzrok, da se od tedaj vse
manj članov iz upravnih organov
udeležuje naših izletov.

— In kako deluje društvo po
formalni ustanovitvi?

V prvem letu delovanja smo
organizirali predvsem vikend
izlete, spoprijeli pa smo se tudi z
organizacijo pohoda na Pugled.

— Planinska društva imajo pona-

vadi v oskrbi pot ali kočo — ima ludi
vaše tako nalogo?

Komisija za pola — markacije
nam je dala v oskrbo pešpot Kamnik
— Kamniška Bistrica. Lani spomladi
smo jo usposobili za uporabo, vendar
jo je zadnja zima tako načela, da
bomo morali zopet na delo.

— Sodelujete s šolami in delov-
nimi organizacijami?

Šli smo tudi v delovne organizacije
in na šole. Najbliže nam je planinska
sekcija OŠ Edvarda Kardelja. Na tej
šoli in na OŠ Leoplda Mačka-Boruta
potcka program planinske šole.

— S kakšnimi težavami ste se
spoprijeli pri svojem delu?

Sprva so nam manjkali vodstveni
delalvci. Člani upravnega odbora se
kar nekaj časa niso mogli privaditi na
to, da so člani organizacije, ki mora
resno in trdo delati, sicer rezultatov
ni. To težavo smo delotna odpravili z
anketnim listom, ki ga izpolni vsak
novi član. Nanj napiše svoje želje
glede delovanja pri PD in nam to tudi
delno usmerja delovaje društva.

— Kakšni so vaši načrti za na-
prej?

Zelimo začeti z organizacijo
orientacijskih — fotoorientacij-
skih tekmovanj, organizirati na-
meravamo mladinsko in pionir-
sko skupino, ki bo natančneje
poznala našo občino. Pripravili
bomo tudi več izletov v brezpotja
— kot pripravo mladih na alpini-
stično šolo.

Delo in življenje v društvu sta
zanitniva in privlačna za vse, ki
imajo radi naravo in jim urica
skupnega dela ni odveč. Vsi
takšni bodo v vrstah planincev
našega društva vedno dobrodoš-
li.

— Hvala za pogovor! Vam in
vsem članom želim, da bi društvo
še naprej uspešno delovalo.
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